
Jaarplan 2023 
actief in de buurt, verdiepend en verjongend

Sluit de rijen 
Stadsdeel Amsterdam Centrum  

De huidige politieke structuur van de stadsdeelgebieden in Amsterdam bestond vanaf maart 2022 uit 
een verkozen stadsdeelcommissie (SDC-C) en een door B&W benoemd dagelijks bestuur. 

In Amsterdam Centrum heeft de PvdA twee stadsdeel-commissieleden met signalerende en 
adviserende bevoegdheden in de nieuwe bestuurlijke structuur: 

- Arne Bartelsman 
- Celia Sluijter 

Deze fractie overlegt twee maal per maand met een steungroep bestaande uit de voorzitter van het 
bestuur van onze afdeling, Roosmarijn van Woerden en het PvdA-lid dat deel uit maakt van het 
bestuur van het stadsdeel Centrum, Lotte Terwel. Daarnaast nemen enkele actieve leden van de 
afdeling hieraan deel, te weten Kilian Hoogeboom en Samir Oassem. 

De vereniging 
In de campagne voor de verkiezing van de stadsdeelcommissie hebben we acht belangrijke punten 
benoemd (https://amsterdamcentrum.pvda.nl/verkiezingen-stadsdeelcommissie-2022/). Hiervoor 
hebben de kandidaten de conclusies uit de enquête 2021 onder de leden van onze afdeling 
geactualiseerd en het stedelijke PvdA-verkiezingsprogramma voor de Gemeenteraadsverkiezingen 
2021 toegepast op de belangen in ons stadsdeel. De vereniging heeft die acht punten overgenomen 
als belangrijkste inhoudelijke opgave en als uitgangspunt voor de ondersteuning van de fractie van 
de stadsdeelcommissie. 

PvdA Amsterdam Centrum is een belangrijk onderdeel van de basis van de landelijke partij, zoals 
Amsterdam Centrum een belangrijk onderdeel is van Nederland. Het is dan ook naast het 
bovenstaande een opgave voor PvdA Amsterdam Centrum om een bijdrage te leveren aan de 
ontwikkeling van de PvdA en aan de campagne voor de Provinciale Statenverkiezingen in 2023. 

In 2022 hebben wij op het punt van schrijven van dit plan (28 september 2022) 41 nieuwe leden 
ingeschreven. PvdA Amsterdam Centrum telt nu 696 leden, waarvan 159 jonger dan veertig jaar. 

Het bestuur PvdA Amsterdam Centrum bestaat uit Roosmarijn van Woerden (voorzitter), Ronit van 
der Schaaf (penningmeester), Wout Ros (secretaris), Nelson Addo (campagnecoördinator), 
MerijnWolterbeek (campagnecoördinator) en Anne Marie Cannoo (algemeen bestuurslid). 
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Niet vergeten 

Activiteiten 2022 

We stelden ons tot doel om een campagne voor de Stadsdeelcommissieverkiezingen te ontwikkelen 
en uit te voeren. Daarnaast het in de buurt en met onze sociale media ondersteunen van de 
campagne voor de Gemeenteraadsverkiezingen. Dankzij onze campagnecöordinatoren en een 
enthousiaste campagnegroep is ons dat heel goed gelukt. 
Er is tien keer geflyerd bij stations. In acht buurtacties zijn de brievenbussen in elf buurten gevuld. 
Daarnaast zijn er zeven straatacties geweest en bovendien deden we mee aan twee demonstraties. 
In totaal hebben we daarbij ongeveer 12000 flyers verspreid en 750 rozen uitgedeeld. 
De negen kandidaten voor de stadsdeelcommissie zijn ondersteund met 2250 buurtbrieven en 4500 
pledgecards. De kandidaten voor de gemeenteraad zijn ondersteund met deelname aan hun 
flyeracties en demonstraties. 

We hebben afgelopen jaar twee themabijeenkomsten georganiseerd, in lijn met de acht speerpunten 
die voor het centrum zijn geformuleerd. We hebben een geslaagde bijeenkomst georganiseerd over 
‘hoe nu verder met toerisme in de binnenstad’. Aansluitend op de Algemene Ledenvergadering 
organiseerden we een bijeenkomst over ‘volkshuisvesting in de binnenstad’. 

Daarnaast heeft onze bijeenkomst op 1 mei een ander karakter gekregen. We hebben – zoals altijd – 
gebak gebracht naar een wooncentrum voor ouderen in de buurt. Daarnaast hebben we een zeer 
goedbezochte bijeenkomst georganiseerd in museum ‘Het Schip’ waarin we uitgebreid aandacht 
besteed hebben aan het uitreiken van de speldjes aan de jubilarissen én de Richter Roegholtprijs 
hebben uitgereikt. De Richter Roegholtprijs is ooit in het leven geroepen om initiatieven die de sociale 
cohesie bevorderen te ondersteunen, en werd dit jaar uitgereikt aan de bewonerscommissie van 
Bickerseiland. De prijs was een aantal jaren niet uitgereikt, maar is in 2022 weer in ere hersteld. 

De informele ledencontactbijeenkomsten hebben een wat andere vorm aangenomen dit jaar. Zo is er 
een aantal keren een ‘na-zit’ geweest bij een actie en hebben we op 16 mei een campagneborrel 
georganiseerd voor de leden die actief hadden deelgenomen aan de campagne. Op 1 mei was er 
een borrel aansluitend aan de 1 mei-bijeenkomst. En er is aansluitend aan de themabijeenkomst over 
toerisme een ledenborrel georganiseerd. 

	2



Jaarplan 2023 
actief in de buurt, verdiepend en verjongend

Een aantal bestuursleden is heel actief geweest in het benaderen van nieuwe leden en die ook uit te 
nodigen naar bijeenkomsten te komen of actief te worden. Het bestuur heeft alle nieuwe leden 
gebeld. De opkomst van nieuwe leden bij bestaande bijeenkomsten valt wat ons betreft nog tegen, 
veel nieuwe leden kijken een beetje de kat uit de boom om actief te worden of zijn vooral lid uit 
solidariteit. We hebben dit jaar geen bijeenkomsten specifiek voor nieuwe leden georganiseerd, dus 
dat zou een reden kunnen zijn dat we deze groep nog onvoldoende bereiken. Tegelijkertijd is een 
aantal nieuwe leden wel actief geworden. 

Daarnaast wilden we de betrokkenheid bij de stadsdeelcommissie bevorderen door minimaal 10 
onderwerpen van hun agenda inhoudelijk uit te diepen en minimaal 20 onderwerpen geïnteresseerde 
leden nadrukkelijk te informeren. Dat is vormgegeven in de bovengenoemde steungroep, en in een 
app-groep ter ondersteuning van de stadsdeelcommissie. Deze app-groep is inmiddels uitgebouwd 
naar een bredere discussiegroep voor discussie tussen PvdA-leden over alle onderwerpen die PvdA 
Amsterdam Centrum betreffen. Er zijn geen losse app-groepen opgezet voor thematische discussies, 
ook omdat bleek dat de verschillende onderwerpen al langs kwamen in de bredere discussiegroep.  

We hebben dit jaar onze krachten en aandacht gebruikt voor de campagne voor de 
stadsdeelcommissie- en gemeenteraadsverkiezingen, het opschalen van de 1 mei-bijeenkomst en 
het opzetten van de serie themabijeenkomsten. Daardoor zijn er ook een aantal zaken blijven liggen, 
die we volgend jaar weer meer willen gaan oppakken. Zo zijn er minder opiniërende artikelen op de 
website verschenen dan gehoopt (we zouden er zes publiceren). Ook is er minder aandacht 
uitgegaan naar het organiseren van informele bijeenkomsten voor de leden en naar het betrekken 
van nieuwe leden door het organiseren van laagdrempelige bijeenkomsten waar ze kennis kunnen 
maken met de partij. 
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Voorwaarts 
Doelen voor 2023 
We gaan door op de ingeslagen weg. De campagne voor de Provinciale Statenverkiezingen zal een 
belangrijke aanleiding zijn om niet alleen zichtbaar aanwezig te zijn in de buurt, maar ook om ons op 
sociale media volop te manifesteren. 
We willen de verjonging van de partij ondersteunen. Dat betekent dat we enerzijds inhoudelijk meer  
aandacht willen schenken aan de diepgang van de discussies over het sociaaldemocratische 
gedachtegoed en de relevantie daarvan voor Amsterdam Centrum. Anderzijds zal onze aanwezigheid 
in de sociale media naast de persoonlijke contacten een blijvend belangrijke rol spelen. 

Naast activiteit van PvdA Amsterdam Centrum bij de besluitvorming in het stadsdeel, zijn de 
verkiezingscampagne, de straatacties en de themadiscussies belangrijk. We blijven zichtbaar en 
ondersteunen de gekozen stadsdeelcommissieleden met raad en daad. We leggen verbanden met 
andere besluitvormingsorganen waarin de partij vertegenwoordigd is. 

Deze intenties betekenen dat we ons voornemen: 

• Het in de buurt en onze sociale media ondersteunen van de campagne voor de Provinciale 
Statenverkiezingen 2023 

• Het organiseren e/o deelnemen aan 4 straatacties voor ledenwerving 

• Het publiceren van minimaal 4 opiniërende artikelen 

• Het beheren van appgroepen voor discussie e/o actie 

• Het organiseren van minimaal 4 themabijeenkomsten 

• Het organiseren van een 1 mei bijeenkomst 

• Het uitreiken van de Richter Roegholtprijs 

• Het organiseren van minimaal 2 informele ledencontactbijeenkomsten 

• Het inhoudelijk met een steungroep ondersteunen van de stadsdeelcommissiefractie 
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